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Vi finder det positivt at planens vision er lig visionen for sundhedsaftalen, og at fokus dermed er på 
et sammenhængende og effektivt sundhedsvæsen. 
  
Vi er enige i, at området i dag har en passende kapacitet og støtter at den eksisterende kapacitet 
bibeholdes. I forhold til ridefysioterapi anser vi det for passende med den eksisterende kapacitet.  
 
Vi finder det positivt at der, som udviklingsperspektiv i praksisplanen, sættes fokus på: 

 Kommunale dialogfora og ikke mindst en tværregional forankring   
 Styrkelse af kvalitetssikringen blandt andet ved øget brug af praksiskonsulent og udbredel-

se af kendskabet til indrapportering af utilsigtede hændelser 
 Undersøgelse af uoverensstemmelser mellem antal udredninger og antal epikriser 
 Fokus på økonomien og vejledning af klinikker med høje udgifter pr. patient.  

 
Vi anbefaler, at det tilføjes til afsnit 4.1 Dialogfora mellem fysioterapipraksis og kommuner, at det 
skal være obligatorisk for både fysioterapiklinikker og kommuner at indgå i dialogfora. Det anbefa-
les endvidere, at der på dialogfora også skal være mulighed for at drøfte bemærkelsesværdige 
ydelsesmønstre i forhold til enkeltpatienter og patientgrupper. 
 
Vi anbefaler dertil, at den regionale praksis i forhold til den beskrevne økonomiopfølgning i afsnit 
4.4 fremadrettet vil omfatte:  

 Individer med bemærkelsesværdigt mange ydelser i enkelte uger/måneder  
 Klinikker med særligt høj andel af individuelle ydelser til patienter med progredierende lidel-

ser 
 Klinikker med særligt høj andel individuel behandling i forbindelse med holdtræning 
 Holdtræninger med én deltager 
 Lange og dyre individuelle forløb 

 
Høringssvaret er drøftet og godkendt i både Sundhedsudvalget og Byrådet 
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